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PROTOKÓŁ Nr 16/2012
z XVI Sesji VI kadencji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 28 września 2012 r.

Ad. 1 – 5  Sprawy organizacyjne
– otwarcia  sesji  Rady Miejskiej  w Piotrkowie Kujawskim dokonał Przewodniczący Rady, Pan 

Sławomir Henryk Bogucki; 
– w posiedzeniu  uczestniczyło  13 radnych – na ustawową liczbę  15 radnych (kserokopia listy 

obecności stanowi załącznik do niniejszego wyciągu) 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej – Sławomir Henryk Bogucki;
– wyniki głosowań nad przyjęciem protokołów z XIV i XV sesji: oba protokoły przyjęto 
     w odrębnych głosowaniach wynikami głosów 13 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 ‘wstrzymujących się”,
– Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Sławomir  Henryk  Bogucki,  przedstawił  Radnym 

proponowany  porządek  obrad.  Poprosił  o  zmianę  numeru  działki  w  tytule  uchwały  Nr 
XVI/108/2012  z:  237/1  na:  237/7  z  uwagi  na  zaistniały  błąd  pisarski.  Poprosił  o  zmianę 
porządku obrad poprzez: 

• dodanie  w  punkcie  7  informacji  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Piotrków 
Kujawski na 2012 rok,

• wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały Nr XVI/106/2012 w związku 
      z nieobecnością Radnego Arkadiusza Rybaka, którego osoby zmiana w składach 
      osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dotyczy.

W  wyniku  głosowania  porządek  obrad  ze  zmianami  zaproponowanymi  przez  Pana  Sławomira 
Henryka Boguckiego został przyjęty następującym stosunkiem głosów: 13 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”.

W punkcie 6e porządku obrad po zmianach przegłosowanych wyżej Pan Sławomir Henryk Bogucki 
odczytał  petycję  mieszkańców  Piotrkowa  Kujawskiego  dotyczącą  propozycji  zmian  kształtu 
okręgów wyborczych zaproponowanych w uchwale Nr XVI/109/2012 (petycja stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu) – porządek obrad przed sesją, XVI/108/2012 – porządek obrad po zmianach 
przegłosowanych wyżej. 
- Pan Mariusz Śmigiel zapytał czy petycja podpisana przez mieszkańców nieczytelnie i bez podania 
numerów PESEL oraz adresów zamieszkania może być uwzględniona?
- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie aby ją uwzględnić w takiej 
formie.
- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jeśli może być z tym jakiś problem to on sam podpisuje się 
pod tym z numerem PESEL.
Petycja została uwzględniona, radni usunęli z porządku obrad projekt uchwały dotyczącej okręgów 
wyborczych  następującym stosunkiem głosów:  (za  przyjęciem petycji  głosowało  13  radnych,  1 
radny  był  przeciwny,  żaden  radny  nie  wstrzymał  się  od  głosu)  9  „za”,  4  „przeciw”,  1 
„wstrzymujących się” (Po głosowaniu nad projektem uchwały Nr XVI/104/2012 na sesję przyszedł 
Radny Sławomir Kawczyński, od tej pory w glosowaniu brało udział 14 Radnych)  

W wyniku w/w głosowań porządek obrad ze zmianami zaproponowanymi przez Pana Sławomira 
Henryka Boguckiego ostatecznie przyjął poniższą treść:

1. Otwarcie Sesji.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wybór sekretarza sesji.
4. Przyjęcie porządku obrad sesji.
5. Przyjęcie protokołów z sesji XIV i XV.



6. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim (Projekt Nr XVI/104/2012);
b) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 
(Projekt Nr XVI/105/2012);
c) w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Piotrków Kujawski oraz udzielenia 
upoważnienia Kierownikowi Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Piotrkowie Kujawskim do przeprowadzenia postępowania w sprawach o 
świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym (Projekt Nr XVI/106/2012);
d) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania 
z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto 
i Gmina Piotrków Kujawski (Projekt Nr XVI/107/2012);
e) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę Piotrków 
Kujawski własności sieci wodociągowej wraz z armaturą, zlokalizowanej w Piotrkowie 
Kujawskim w działkach oznaczonych w ewidencji gruntów numerami 551,449,237/7 
(Projekt Nr XVI/108/2012);
f)zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Piotrków Kujawski na lata 2012 – 2025 (Projekt Nr XVI/109/2012);
g) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków 
Kujawski na rok 2012 (Projekt Nr XVI/110/2012);
h) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego (Projekt Nr XVI/111/2012).

 7.   Informacja z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 
       2012.
 8. Interpelacje

               9.  Wolne wnioski i zapytania.
             10.  Zakończenie obrad.

- na sekretarza XVI sesji powołany został Radny, Pan Jan Braer;

Ad. 6a – 6h
-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XVI/104/2012  w  sprawie  przyjęcia 
regulaminu  głosowania  w  wyborach  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie 
Kujawskim.
Dyskusji na temat regulaminu nie było. Radni przystąpili  do głosowania. Wynik głosowania: 13 
„za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”.  Uchwała  Nr  XVI/104/2012  została  przyjęta 
jednogłośnie.
Po  głosowaniu  nad  projektem  uchwały  Nr  XVI/104/2012  na  sesję  przyszedł  Radny Sławomir 
Kawczyński, od tej pory w glosowaniu brało udział 14 Radnych.

Radni  zgłosili  następujące kandydatury do komisji  skrutacyjnej:  Mariusz Wojciechowski zgłosił 
kandydaturę Mariusza Śmigla, Jan Braer zgłosił kandydaturę Jana Pieczyńskiego, Krystian Betliński 
zgłosił  kandydaturę Haliny Wawrzyniak.  wszyscy zgłoszeni wyrazili  zgodę na kandydowanie do 
komisji skrutacyjnej.
Radni przegłosowali skład Komisji skrutacyjnej, przyjęli go następującym stosunkiem głosów: 14 
„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.
Powołano  komisję  skrutacyjną  do  przeprowadzenia  wyborów  wiceprzewodniczącego  Rady 
Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim na  XVI sesji  Rady Miejskiej  VI kadencji  w następującym 
składzie:  Halina  Wawrzyniak,  Mariusz  Śmigiel,  Jan  Pieczyński.  Przewodniczącą  komisji 
skrutacyjnej została Pani Halina Wawrzyniak.
Komisja skrutacyjna poprosiła o zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
w Piotrkowie Kujawskim. Pan Mariusz Wojciechowski zgłosił Panią Arletę Petek, w uzasadnieniu 



powiedział:  „Koleżanka  Arleta  Petek  jest  radną  z  wieloletnim  doświadczeniem,  dała  nam  się 
poznać jako osoba bardzo konkretna.”
- Pani Arleta Petek nie wyraziła zgody na kandydowanie.
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy.
Wznowiono obrady po przerwie.
-Pani Halina Wawrzyniak ponownie zgłosiła kandydaturę Pani Arlety Petek.
-  Pani  Arleta  Petek  w odpowiedzi  powiedziała:  „Słuchajcie,  dajcie  spokój.”  Następnie  zgłosiła 
kandydaturę Pana Ireneusza Kucharskiego, w uzasadnieniu podania jego kandydatury powiedziała: 
„Uważam, że Pan Ireneusz jest  osobą odpowiednią do pełnienia  tej  funkcji,  jest  emerytem, jest 
wykształcony, ja natomiast jestem przewodniczącą Komisji Oświaty i to już wystarczy.”
- Pan Ireneusz Kucharski nie wyraził zgody na kandydowanie uzasadniając swoją odmowę brakiem 
predyspozycji do pełnienia tej funkcji.
- Pan Jan Braer zaproponował kandydaturę Pana Stanisława Pomianowskiego uzasadniając ją tym, 
że Pan Pomianowski ma długoletni staż jako Radny.    
- Pan Stanisław Pomianowski nie wyraził zgody na kandydowanie z uwagi na brak czasu.
- Pani Halina Wawrzyniak zauważyła, że Pani Arleta Petek nie odpowiedziała wyraźnie czy wyraża 
zgodę na kandydowanie czy też nie.
-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  w  pewnym  momencie  Pani  Arleta  Petek  wyraźnie 
odpowiedziała.
-  Pani  Arleta  Petek  powiedziała;  „W  takim  razie,  aby zakończyć  ten  pat  wyrażam  zgodę  na 
kandydowanie na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.”
Więcej kandydatur nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  ogłosił  15  minut  przerwy  na  przygotowanie  przez  komisję 
skrutacyjną urny i kart do głosowania.
Wznowiono obrady po przerwie. Komisja skrutacyjna przeprowadziła glosowanie tajne.
Po zakończeniu  głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej  ogłosił  10 minut  przerwy, podczas 
której  komisja  skrutacyjna  ustaliła  wyniki  głosowania  i  sporządziła  stosowny  protokołu.  po 
przerwie wznowiono obrady. 
- Pani Halina Wawrzyniak odczytała protokół komisji skrutacyjnej. 
W  wyniku  głosowania  tajnego,  14  głosami  na  „tak”  Pani  Arleta  Petek  została  wybrana 
wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.
-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  uchwałę  Nr  XVI/105/2012  w  sprawie  wyboru 
Wiceprzewodniczącego  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim w  brzmieniu  wynikającym z 
protokoły głosowania tajnego, sporządzonego przez komisję skrutacyjną. Następnie poprosił Panią 
Arletę Petek o zajęcie przez nią miejsca przy stole prezydialnym i złożył jej gratulacje.
-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XVI/106/2012  w  sprawie  Regulaminu 
udzielania  pomocy materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie 
gminy  Piotrków  Kujawski  oraz  udzielenia  upoważnienia  Kierownikowi  Miejsko  –  Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim do przeprowadzenia postępowania 
w sprawach o świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym.
Dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw”. Uchwała Nr XVI/106/2012 została przyjęta jednogłośnie.
-  Pan Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr XVI/107/2012  w sprawie określenia 
przystanków  komunikacyjnych  oraz  warunków  korzystania  z  przystanków  komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina Piotrków Kujawski. Dyskusji nie było. 
Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”. 
Uchwała Nr XVI/107/2012 została przyjęta jednogłośnie.
- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XVI/108/2012 w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski własności sieci wodociągowej wraz z 
armaturą, zlokalizowanej w Piotrkowie Kujawskim w działkach oznaczonych w ewidencji gruntów 
numerami 551,449,237/7. Dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 
14  „za”,  0  „wstrzymujących  się”,  0  „przeciw”.  Uchwała  Nr  XVI/108/2012  została  przyjęta 
jednogłośnie.



-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XVI/109/2012  zmieniająca  uchwałę w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2012 – 2025.
Dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw”. Uchwała Nr XVI/109/2012 została przyjęta jednogłośnie.
-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały Nr  XVI/110/2012   zmieniającą  uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2012 wraz z autopoprawką 
dotyczącą cmentarzy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Autopoprawkę uzgodniono 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej odbytej w dniu 26 września 2012 r.
Dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw”. Uchwała Nr XVI/110/2012 została przyjęta jednogłośnie.
-  Pan  Sławomir  Bogucki  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XVI/111/2012  w  sprawie  zaciągnięcia 
zobowiązania finansowego. Dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 
13 „za”, 1 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”. Uchwała Nr XVI/111/2012 została przyjęta zwykłą 
większością głosów.
 
Ad. 7
- Pani Jolanta Zalesińska odczytała Uchwałę Nr 5/2012Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 sierpnia 2012 r. w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu 
budżetu  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  za  I  półrocze  2012  roku  (kopia  opinii  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
- Pan Mirosław Skonieczny poinformował o wykonaniu budżetu w pierwszym półroczu 2012 roku. 
Powiedział m.in., że: dochody budżetowe były zaplanowane na ponad 29 mln. zł, wydatki na ponad 
28 mln.  zł,  wykonanie budżetu za pierwsze półrocze 2012 r. zamknęło się nadwyżką w kwocie 
ponad 5 mln. zł,  z czego 3 mln zł przeznaczono na spłatę zadłużenia dotyczącego modernizacji  
hydroforni w Zborowcu, wskaźnik zadłużenia spadł do 19,9 %; słabe wykonanie planu na zadania 
inwestycyjne jest spowodowany specyfiką samorządu, że najpierw się coś planuje a robi dopiero 
gdy są wpływy z podatków i można za to zapłacić; martwiące jest to, że skutki obniżenia górnych 
stawek podatków w pierwszym półroczu wyniosły już około 894 tys. zł, to znacznie więcej niż w 
roku ubiegłym gdy to za cały 2011 rok wyniosły one około 1200.000 zł, skutki te cały czas rosną, 
mają one wpływ na wysokość subwencji; obsługa długu publicznego została zaspokojona w części 
wymagalnej; pomoc społeczna zaplanowano ponad 7.700.000 zł, wykonano w ponad 3 milionach; 
na zasiłki celowe około 100 tys. zł ze środków własnych gminy; zrealizowano 438 świadczeń; 306 
dzieci skorzystało z dożywiania w szkołach, jest to około 1/3 uczniów; z pomocy stypendialnej 
skorzystało 226 uczniów, z  zasiłków losowych skorzystało 6 uczniów;  z  zadań inwestycyjnych, 
które zostały rozpoczęte  w pierwszym półroczu można wymienić:  zakup drugi raz  w tym roku 
kamienia na remonty dróg gminnych; 19.09.2012 r. podpisano umowę z firmą, która ma dokonać 
rekultywacji  wysypiska śmieci  w Jerzycach, trzeci  etap rekultywacji  ma się zakończyć 14 lipca 
2014 r., obecna cena rekultywacji to około 50 tys. zł, przy czym mogą wystąpić nieprzewidziane 
koszty, ale kwota ogólna przedsięwzięcia nie powinna przekroczyć 100 tys. zł, czyli w ciągu 3 lat 
zaoszczędzamy około 1 mln. zł,  które były założone w budżecie na ten cel;  rozpoczęto budowę 
kanalizacji przy ul. Dworcowej, wykonanie wodociągu Teodorowi – Bycz, trwa budowa świetlicy w 
Zborowcu za około 300 tys. zł, zrealizowano budowę pomostu w Połajewie za kwotę ponad 258 tys. 
zł.,  jest  opracowywana dokumentacja  na  budowę sieci  wodociągowej  w miejscowości  Zakręta, 
jesteśmy w fazie  oczekiwania  na  pozwolenie  na  budowę,  chcielibyśmy jeszcze  w tym roku to 
zrealizować  –  rozpocząć  pracę.  W  przeciągu  10  lat  wybudowaliśmy  około  50  km  sieci 
wodociągowej,  zostały  do  zrobienia  najdroższe  odcinki  –  długie  z  małą  ilością  odbiorców. 
„Chciałbym aby w kolejnych latach utrzymać tendencję dwukrotnego zakupu kamienia.”
- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła informację dotyczącą informacji wymagalnych. Na dzień 30 
czerwca 2012 r. wynoszą one 907.011,07 zł z czego 330.900 zł z tytułu podatków, z tytułu zaliczek 
alimentacyjnych i funduszu alimentacyjnego – 563.800 zł, pozostała kwota 9.900 zł to należności z 
tytułu udziałów w podatkach od spadków i darowizn.
-  Pan Krzysztof  Żak  zapytał  jak  wyglądają  zobowiązania  gminy wobec  firmy,  która  budowała 
ORLIK?



- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że sprawa ta jest uregulowana poprzez cesję. Odsetki za 
opóźnienie w wykonaniu zostały potrącone z należności głównej. Firma SPEEDSPORT nigdy nie 
wystąpiła do sądu o odzyskanie należności od nas. Firma ta wpadła na pomysł odzyskania VAT-u z 
Urzędu Skarbowego według swoich faktur. Z Urzędu Skarbowego w Warszawie przyszło zapytanie 
do  Urzędu  Skarbowego  w  Radziejowie,  który  wystąpił  do  nas  o  wyjaśnienia.  Firma  ta 
nieuzyskawszy  zwrotu  VAT-u  postanowiła  wpisać  nas  do  rejestru  dłużników.  My złożyliśmy 
wniosek  do  prokuratury  o  nieprawne  wpisanie  nas  do  tego  rejestru,  wniosek  nasz  oddalono. 
Złożyliśmy później wniosek do sądu, który uwzględniono i wszystko jest na dobrej drodze.
- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że firma ta postępuje nieuczciwie „nie może nas ugryźć to 
próbuje szczypać”, „w tym roku sprawa ta się przedawnia a firma SPEEDSPORT nigdy nie zgłosiła 
tej sprawy do sądu, bo wiedzą, że nie mają racji.” 
- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy ta sytuacja nie wpłynie na możliwość zaciągania zobowiązań 
finansowych przez gminę?
- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że na razie tego się nie odczuwa.

Ad. 8
- Pan Marian Stramowski zgłosił następujące interpelacje: 1. obcięcie gałęzi drzew na drodze od 
Świesza  do  Trojaczka  i  Lubsina,  2.  wstawienie  tablicy informacyjnej  z  nazwa  miejscowości  i 
terenem zabudowanym w Lubsinie
-  Pan  Sławomir  Bogucki  zaprosił  na  spotkanie  z  komisją  powiatową  ds.  dróg,  które  będzie 
zorganizowane w naszej gminie. 
- Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że te drogi, o których mówił  Pan Stramowski  to drogi 
gminne. Gmina stopniowo, co roku realizuje zakup tablic, może to potrwać jeszcze około 3 lat. Jeśli 
chodzi o wycinkę gałęzi to należy to ustalić z Panem Domańskim i w późniejszym terminie będzie 
to zrobione.
-  Pani  Arleta  Petek  zgłosiła  interpelację  odnośnie  naprawy zapadającej  się  nawierzchni  na  ul. 
Wiśniowej. We wskazanym miejscu studzienka kanalizacyjna wystaje ponad poziom nawierzchni, 
co stwarza zagrożenie.
-  Pan  Stanisław  Pomianowski  zgłosił  interpelacje  o  przekazanie  informacji  do  firmy 
telekomunikacyjnej, która robiła studzienkę w ul. Wypycha. Po tych pracach powstały dziury, które 
należy usunąć.
-  Pan  Krzysztof  Żak  poprosił  o  oznakowanie  tablica  informacyjną  miejscowości  Czarnotka. 
Poprosił też o zwiększenie środków na zakup tablic.

Ad. 9
- Pan Marian Stramowski zapytał co było powodem nieudzielania absolutorium Burmistrzowi?
-  Pan  Sławomir  Bogucki  odpowiedział,  że  Radni  nie  wypowiedzieli  się  na  temat  tego,  ze 
absolutorium nie udzielają  ale  sprawy nie  rozstrzygnęli  bo większość  wstrzymała  się  od głosu. 
Takie stanowisko przyjęła też Regionalna Izba Obrachunkowa. Wstrzymaliśmy się od głosu bo nie 
do końca akceptowaliśmy pewne posunięcia ekonomiczno - socjalne Burmistrza, o czym w imieniu 
Klubu informował w prasie.
- Pan Marian Stramowski powiedział, że był kilka kadencji radnym i wie za co udziela się bądź nie 
absolutorium. Łączy się to tylko i wyłącznie z wykonaniem budżetu a inne sprawy nie powinny 
mieć na to wpływu.
-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  obecny  stan  rzeczy  jest  jedynie  wynikiem  chęci 
usprawnienia pracy tej Rady.
- Pani Elżbieta Maniewska powiedziała, że cieszy się z zakończenia remontu świetlicy w Zborowcu. 
Zapytała w co jeszcze świetlica ta może zostać wyposażona?
-  Pan  Mirosław  Skonieczny  odpowiedział,  że  żałuje,  ale  nie  będzie  póki  co  możliwości 
finansowania wyposażenia świetlicy.
- Pani Elżbieta Maniewska poprosiła o to aby na wnioski składane do budżetu co roku odpowiadać 
wnioskodawcom.
-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  proponuje  współpracę  z  Panem  Żakiem,  który  ma 



doświadczenia w kwestii prowadzenia świetlicy.
- Pan Krzysztof Żak zwrócił uwagę na nieobecność radnych powiatowych. „Szkoda, ze ich tutaj nie 
ma, bo myślę, ze to jest nie tylko brak szacunku dla naszej Rady ale także dla wyborców.” Zapytał 
też czy po zakończeniu prac nad wykonaniem wodociągu w Stawiskach i Wincentowie Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów może mieć wgląd do kosztorysu powykonawczego?
- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że oczywiście jest taka możliwość.
- Pan Sławomir Kawczyński zapytał w jakim procencie mieszkańcy gminy nie są wyposażeni w 
kosze na śmieci i wodomierze?
-  Pan  Władysław  Rybarczyk  odpowiedział,  że  koszy  na  śmieci  nie  posiada  około  24  % 
społeczeństwa a wodomierzy nie mają dokładnie 24 osoby.
- Pan Jerzy Iglewski  podziękował radnym i Burmistrzowi za budowę wodociągu w sołectwach 
Stawiska i Wincentowo oraz za dalsze plany z tym związane.
- Pan Sławomir Bogucki odczytał pismo, które przesłał Prezydent Miasta Inowrocław – Ryszard 
Breiza,  które dotyczyło  protestu o niezgodności  z  Konstytucją  ustawy o utrzymaniu  czystości  i 
porządku w gminach. Dodał, że Rada będzie na ten temat rozmawiać. Powiedział także o tym, ze w 
kolejny  wtorek,  podczas  jego  dyżuru  wizytę  w  Urzędzie  złoży  przedstawiciel  Zarządu  Dróg 
Wojewódzkich. Poinformował, że część swego ryczałtu, który będzie otrzymywał z tytułu pełnienia 
funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej zamierza przekazać dla szkół oraz dla Klubu Sportowego 
„Zjednoczeni” w kwotach:  po 200 zł  dla każdej  szkoły podstawowej w gminie oraz 400 zł  dla 
klubu.

Ad. 10
Zamknięcie XVI Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13.25.
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz 
                       
                                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                                                   Sławomir Henryk Bogucki
                                                                                                                    


